
Søndermarkskolen  
Skanderborggade 65 

8940 Randers SV 

 

Dato: 28. februar 2023 kl. 18.00 – 20.00  

Afbud: Lone  

 

Bemærkninger:  

 

Mødeleder:   
Referent: Anders 

 Emne og ansvarlig  Hvad skal vi udrette?  Tid  Konklusioner/bemærkninger 

1.  Godkendelse af dagsorden  2 min Dagsorden godkendt  

2. Valg af mødeleder   1 min  Søren  

3. Nyt fra:  
Formand og næstformand 

Ledelsen  

Medarbejdere  

Andre 

Vi tager en runde med nyt fra alle 
relevante deltagere. Runden har 
orienterende karakter  
 

 

20 min Nyt fra formand: 

Formanden for SKU har inviteret til et dialogmøde. 

 

Der er skolerådsmøde 15. marts 17-20. Formand og næstformand er 

forhindret. Stoil vil gerne deltage. 

Regitze deltog i førskolemøde for at vise skolebestyrrelsen. Det var en 

succes. Vi ønsker at gentage det næste år.   

Der var flere spørgsmål til madpakker. Måske fordi mange af børnene 

kommer fra madordninger i børnehaverne. 

Ros til Lones oplæg på aftenen 

 

Ledelsen: 

Vi starter førskole i morgen. 

Lone og Trine har haft møde med sportschef fra Vorup FB vedr. et projekt 

omkring leg og bevægelse i børnenes fritid.  

Det bliver et tilbud for alle børn i SFOen.  

 

Vi har ansat en barselsvikar til 1. årgang.  

Vi er er i fuld gang med MUS samtaler.  



 

Vi har haft en veloverstået skolefest.  

APVen er færdig og overordnet set ser det godt ud.  

Vi er i MED og sikkerhedsgruppen i gang med at arbejde med resultaterne 

fra APV. 

 

Charlotte vil undersøge datoerne for forældremøder på årgangene, så 

bestyrelsen kan fordele sig og evt. deltage.  

4.  Kostpolitik  Under dette punkt får vi besøg af Lone 
Kongsbak fra kantinen.  

Lone vil give et oplæg om, hvordan hun i 
det daglige arbejder med udbuddet i 
skolens kantine.  

Vi skal under dette punkt desuden se ind 
i skolens kostpolitik. Er der elementer i 
kostpolitikken, som giver anledning til, at 
se nærmere på?  

Bilag: Kostpolitik  

30 min  Oplæg fra Lone  

 

Kan vi i bestyrelsen synliggøre og formidle alt det gode Lone gør omkring 

kantinen? 

 

Vi sætte revidering af princip på til næste møde. 

 

 

 

 

 

 

5. Styrkelse af samarbejdet 
mellem skole og hjem  

Bestyrelsen har tidligere besluttet at man 

vil arbejde med at styrke modtagelsen af 

nye elever og forældre i indskolingen. 

Dette er i første omgang sket ved at 

bestyrelsen har givet skolens ledelse 

input til hvad der er vigtigt som ny 

forældre i førskole og 0. klasse.  

 

Det næste trin handler om at få 

identificeret hvordan skolebestyrelsen 

kan støtte arbejdet i de enkelte 

forældreråd og styrke samarbejdet 

imellem forældreråd og skolebestyrelse.  

 

Det forslås at der nedsætte en lille 

arbejdsgruppe som til næste 

bestyrelsesmøde kommer med oplæg til, 

15 min  Mads, Regitze, Morten og Stoil sætter sig sammen og kommer med et oplæg 

til mødet i april . 

Morten er tovholder.  



hvordan der kan arbejdes videre med 

dette område.   

 

6. Økonomi   Vi skal under dette punkt behandle 

regnskabet 2022 samt se ind i budgettet 

for 2023.  

 

Der vil være en orientering og forklaring 

såvel regnskab 2022 og budget for 2023.  

 

Vi skal på baggrund af dette have en 

drøftelse af prioriteringer i budgettet.  

 40 min Trine gennemgår regnskab og budget. 

Bestyrelsen har ingen bemærkninger til regnskabet.  

Næste gang vi skal se på økonomi, vil bestyrelsen gerne se nærmere på 

afsatte midler til elevaktiviteter.   

7. Skolefest   Vi vil under dette punkt gerne have jeres 
input og feedback på afholdelse af 
skolefesten i starten af februar.  

Er der områder vi skal være særligt 
opmærksomme på i planlægningen til 
næste år.  

5 min En god skolefest, med mange gode aktiviteter og flotte udstillinger 

Et lidt sent sluttidspunkt for de mindste elever  

 

Lidt usikkerhed omkring spisning i klasserne. Det kunne være svært at nå 

det hele, når der også skulle ses skuespil, passes boder mv.  

9. Forældrehenvendelser  Eventuelle forældrehenvendelser 
behandles under dette punkt.  

5 min Behandlet  

10. Evt.   5 min   

  

 

Kommende punkter:  

● Trafikpolitik 

● SFO og VBU – hvordan hænger det sammen, og hvad er historien og baggrunden for denne konstellation. 

● Bestyrelsens samarbejde med forældrerådene – hvordan kan vi spille forældrerådene gode, og hvad kan vi bruge dem til? 



● Modtagelse af nye forældre i skolen – hvordan kan vi styrke on-bording af nye forældre på skole og i SFO'en? 

● Kommunikationsstrategi – formidling af de gode historier og hvem/Søndermarkskolen er. 

 

  


